
Møtereferat Sandnes og Jæren Rideklubb 

Styremøte søndag 23.10.2022 

Tilstede : Heidi Støtland, John E. Stangeland, Gry Rettore, Ann Christin Vognsen, Lisanne  

Verhulen, Eli Ottesen, Henning Løvås, Magne Birkedal og Jeanette Falkeid.  

Fra administrasjonen : Hanne Lill Steen og Kenneth Sande 

Referent : Jeanette Falkeid 

 

16:22 Godkjenning av innkalling 

Innkalling ble godkjent 

 

17:22 Relokalisering 

Det tiltenkte området på Vagle regnes som Nff anlegg. Statsforvalteren går imot at dette  

omlegges til hestesport senter. Hvis de ikke kommer til enighet, kan kommunen gå videre  

med saken, men da kan dette ta tid. Innen 4. desember skal det være ny høring i  

kommunen. Mekling i januar.  

Styret hadde en runde med kommunen hvor forslag til senter ble presentert. 3 haller, 3  

utebaner, 80 bokser og tilhørende paddocker. Anlegget er flyttet litt lenger nord, for å ikke  

berøre nedre del av marken som i dag blir brukt til forproduksjon.  

Sandnes har ikke tatt stilling om de støtter oss i planene vi har skissert, men de er veldig  

dedikert til at vi skal få denne tomten.  

 

18:22 Ungdomsseksjonen 

Her har vi fått Malin Ottesen som leder, og Ingvil Støtland som nestleder. Totalt er 6  

medlemmer bekreftet pr nå. Malin får tilgang til å være med på styremøter. Det skal  

arrangeres juleverksted nå før jul. Videre skal de bidra med å arrangere bl.a Lucia og 17.mai. 

 

19:22 Rideskolen 

Vi har fått en ny ponni og flere nye instruktører. Rideskolen går veldig bra, med kun noe  

ledig kapasitet. Målet er å komme opp i 2 mill i omsetning, pr nå ligger vi på 1,8 mill. Det nye  

bestillings og betalingssystemet fungerer godt! Sommerkurset var også bra dette året. Vi er  

stadig på jakt etter nye skole-hester og ponnier, men er vanskelig å få tak i. 



20:22 Oppstalling 

Nå er det helt fullt. Det har fra mai og fram til i dag, vært en stor omrokering inn og ut. Det  

jobbes hardt for å holde kostnadene innenfor budsjettene. Strømmen ligger 100 tusen over, 

men det ventes noe strømstøtte. Det er og skiftet til led-lys i ride-hallen og det meste av  

utelys. I tillegg er det montert sensor på lyset i hallen.  

Det er etterspurt oppstallør-møte. Dette blir arrangert torsdag den 12.januar. 

Det nye betalingssystemet for stall-leie fungerer bra, men det jobbes med å gjøre det mer  

brukervennlig. 

 

21:22 Økonomi 

Økonomien i klubben er bra, og likviditeten har vært god hele året.  

Det forventes et godt resultat. Pga mindre stevneaktivitet dette året, er  

inntektene noe lavere. Neste år er det søkt om flere stevner, deriblant 3 L stevner. Det sees 

på muligheter for nytt tidtakings anlegg. Arbeidet med oppgradering av banene startet i  

juni  

 

22:22 Eventuelt 

Det er tidligere kommet inn forslag om å jobbe for fartsdumper på veien opp mot skogen.  

Dette er det sagt nei til fra kommunen. Derimot er det gått inn for å senke fartsgrensen til  

30 km/t kontra i dag som er 60 km/t. Det er purret fra styret sin side for å få fortgang i å få  

på plass skiltene. Det vil og følges opp i forhold til å få på plass fartskontroller.  

Klubbklær. Vi undersøker muligheten til å på plass en avtale med Skoies, så alle kan bestille  

selv. Evnt andre leverandører. 


